



Terms and Conditions

- Payment must be made with a Commercial Bank Credit Card.
- This offer is valid from 10 July 2025 to 30 July 2025.
- This offer is valid only upon presenting your credit card at the gate of the park before payment, and it is not valid for online bookings.
- In conjunction, a special rate of QAR 99 is available for students aged 3 to 23 years old (upon presenting a valid ID, if applicable).
- All other charges such as additional admissions, lockers, towels, food, and beverages are not included in the ticket price.

الشروط والأحكام

- يجب أن يتمّ الدفع باستخدام البطاقة الائتمانيّة من البنك التجاري.
- يسرى هذا العرض من 10 يوليو 2025 لغاية 30 يوليو 2025.
- يسرى هذا العرض فقط لدى إبراز البطاقة الائتمانية الخاصة بِك عند بوابة الحديقة المائية قبل الدفع، ولا تشمل الححوزات عبر الإنترنت.
- بالتزامن مع ذلك، يبلغ السعر الخاص للطلاب من عمر 3 سنوات إلى 23 سنة 99 ريالًا قطريًا (مع بطاقة هوية سارية المفعول، إن وُحدت).
 - جميع التكاليف الأخرى مثل رسوم الدخول الإضافيّة والمناشف والطعام والمشروبات غير مشمولة فى سـعر التذكرة.
 - يجب على العميل أن يقدم بوثيقة إثبات هويّة سارية المفعول، مثل جواز السفر أو البطاقة الشخصيّة القطريّة أو رخصة القيادة.
 - يُمنح الأطفال دون عمر 3 سنوات دخولًا مجانيًا.
- الأشخاص الذين تقلَّ أعمارهم عن 18 عامًا يجب أن يكونوا بصحبة شخص بالغ.
 - لا يجب الاستفادة من هذا العرض بالتزامن مع عرض آخر.
 - هذا العرض غير قابل للاسترداد أو الاسترجاع، ولا يسمح بتحويله إلى شخص آخر أو استبداله مقابل النقد.
 - الحديقة المائيّة أصبحت الآن غير نقديّة، ولا تُقبل إلا بطاقات الائتمان أو الخصم أو المدفوعات عبر الهاتف الجوّال داخل الحديقة. يُقبل النقد فقط في شباك التذاكر/مكتب الاستعلامات.
- تمتدّ ساعات العمل اليوميّة من الساعة 10 صباحًا لغاية الساعة 6 مساحً، وتُغلق الحديقة المائيَّة أيام الإثنين. الأوقات قاىلة للتغيير.
- يُمنع منعًا باتًا اصطحاب المأكولات والمشروبات إلى حديقة مريال المائيّة. يُطلب من الزوّار الامتناع عن إدخال أي مأكولات أو مشروبات الى الحديقة.

- Customer must present a Valid ID proof such a passport, Qatari ID, or driving license.
- Children aged below 3 years are eligible for complimentary admission.
- All guests below 18 years old must be accompanied by an adult.
- This offer cannot be combined with any other offer.
- This offer is non-refundable, non-transferable, not redeemable for cash, non-assignable and non-exchangeable.
- Waterpark is now cashless; only credit/debit cards and mobile payments are accepted inside the park. Cash is only accepted at the ticketing counter/information desk.
- The daily operational hours are from 10 am to 6 pm only. Park is closed on Mondays. The timings are subject to change.
- Kindly note taking food and beverages into Meryal Waterpark is strictly prohibited. You will be asked to dispose of any food and beverages that you are carrying upon entry to the park.
- إذا كان هناك شخص لديه متطلّبات أو احتياجات غذائيّة خاصَّة، يُرحى إيلاغنا بذلك وقت الحجز.
- يجب ارتداع ملابس سباحة مناسبة عند استخدام مرافق حديقة مريال المائيّة والشاطئ. لا يُسمح بارتداع ملابس غير مناسبة أو ملابس الجينز أو الملابس الفضفاضة في المياه على سبيل المثال العبايات والثوب.
- يُرجى زيارة الروابط أدناه للاطِّلاع على كافة الشروط والأحكام:
- If any of your party has special dietary requirements, please bring these to our attention at the time of booking.
- Appropriate swimwear is required when using the facilities within Meryal Waterpark and the beachinappropriate or transparent bathing suits, underwear, denim, and very loose clothing such as abaya, thobe, or similar are not permitted in the water.
- Please check the below links for detailed Terms and Conditions:

1600[°]

الترخيص 2025/11546

https://meryalwaterpark.com/terms-and-conditions

https://meryalwaterpark.com/ride-and-safety-restrictions

